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Til stede: 

Magnhild Kvaal. 

Karl Arne Melbye. 

Inge Hafstad. 

Elin Sikkeland. 

Kjell Lundsaunet ref  

 

Sak 05.17 

 Fordeling av utgifter ifbm kompetansehelg på Gardermoen. 

 Utgiftene holdes utenfor UTI sitt regnskap.  

 Kompetansehelga får egen budsjettpost for ettertiden. 

 

Sak 06.17 

 Årsmøte onsdag 14 februar i Blommen kl 19.00 

 Annonse senest 14 januar. 

 Årsmeldinger sendes Inge og Asbjørn innen 1.februar. 

 

Sak 07.17 

Redaksjonskomiteen erstattes av en mediekomite og utvides med en 

person. 

 

Komiterunde. 

 

Kartkomiteen 

Volhaugkartet er ferdig. Vi er innvilget kr 280 000,- i tippemidler, 

dette kommer om 1- 2 år, ca? 

 

UTI 

 Planlegging av råtass for 2018 pågår. Jobber for å bli mere synlig. 

 Evaluering av sesongen er gjennomført, stor sett fornøyd. 

Arrangørmøte på våren for å få en felles forståelse av vanskegrad    og 

nivå på arrangement. 

 Vurderer innkjøp av egen PC for bruk på arrangement. 

 Vi skal arrangere Verdal 2 dagers, og TA sprint og Bygdakamp. 



Skihytta 

 Høstsesongen på skihytta er over med til dels veldig bra besøk. 

Vertskapslister er sendt til vertskapet før sesongen starter, det fungerer 

veldig bra, ingen har meldt forfall. 

Aggregatet fungerer som forventet.  

El anlegget er oppgradert. 

 

Løypekomiteen. 

 Har startet løypekjøring. Veldig fine forhold til å være så tidlig på året. 

 Har fått tilsagn om støtte fra turskiltprosjektet på kr 203 000,- 

 

Ref 

Kjell lundsaunet.  


